
Van: Farzad Ghaus | Stad&Co [mailto:farzad@stadenco.nl]  

Verzonden: donderdag 9 november 2017 13:24 

Aan: Sjopperdepop - Info 
CC: Floor Thomasse | Stad&Co; Elsbeth Boer | Stad&co; 'Fridjof Zorab | Spuistaete Vastgoed'; 'Gerard 

van den Nouwland'; Griffiebureau; Kees Paulussen; Jan Appelman; Joyce Langenacker 
Onderwerp: Re: Kick-Off bijeenkomst stemming BIZ Cronjé Vastgoed op woensdag 15 november om 

10 e/o 18 uur - Brief meerderheid eigenaren Cronjé inzake openstelling voor verkeer in het weekend. 

Urgentie: Hoog 

 
Geachte mevrouw Jut, 
 
Ondergetekende ondersteunt de eigenaren van de Cronjestraat bij de totstandkoming van de BIZ. 
Tevens werken wij voor de winkeliersvereniging Cronjestraat om het vestigingsklimaat en 
bezoekersklimaat in de straat te verbeteren. Hiervoor werken we ook samen met de gemeente 
Haarlem.  
 
Wat betreft de BIZ, we ondersteunen 45 BIZ’en in Nederland. Ervaringen op verschillende plekken in 
het land zijn positief, ook met eigenaren biz’en. 
 
Zaken die u noemt in uw brief zijn zeer belangrijk voor de toekomst van de Cronjestraat. Maar die 
staan los van de stemming over de BIZ.  
 
Sterker nog, het is wettelijk verboden dat de gemeente haar beleid zou gebruiken om uw 
stemgedrag te beïnvloeden. De eigenaren mogen dus zelf bepalen om voor of tegen hun eigen BIZ te 
stemmen, los van de gemeente.  
 
De BIZ is een initiatief van de Cronjestraat (eigenaren en ondernemers), niet dat van de gemeente 
Haarlem. Ook dat is wettelijk bepaald, de gemeente mag en kan een BIZ niet opleggen, ook niet 
initiëren.  
 
Dus het is geheel aan de eigenaren van de Cronjestraat of zij in de omgeving van hun eigen vastgoed 
wel of niet willen investeren. De andere partijen die baat hebben van deze investering zijn de 
ondernemers, bewoners en de bezoekers van de straat.  
 
Naast een eventuele investering van de eigenaren via de BIZ, investeren de ondernemers ook jaarlijks 
circa. € 50.000 per jaar in collectieve activiteiten in de straat. De gemeente Haarlem heeft het 
afgelopen jaar mee geïnvesteerd in het creëren van meer parkeerplekken in de straat, meer groen, 
het verplaatsen van de fietsenrekken naar de zijstraten zodat er meer ruimte ontstaat, het 
introduceren van een parkeerapp, het goedkoper maken van het parkeren in de parkeergarage ook 
voor de ondernemers en hun medewerkers, winkelstraatmanagement en misschien het belangrijkste 
punt, samen met de winkeliersvereniging ‘branding’ en positionering van de Cronjestraat. Dit moet 
uiteindelijk op lange termijn leiden tot een herprofilering/herinrichting van de straat. De 
investeringen die de winkeliers en de gemeente het afgelopen jaar in de Cronjestraat hebben gedaan 
is aanzienlijk te noemen, maar het werk is natuurlijk nog lang niet af. Een investering door de 
eigenaren aan de luifel zal ook bijdragen aan een betere uitstraling van de Cronje. Bovendien creëren 
de eigenaren een sterke positie door via een biz met elkaar samen te werken en vanuit die 
collectieve positie, samen met de ondernemers ook over andere onderwerpen met de gemeente en 
met elkaar het gesprek aan te gaan. Bijvoorbeeld auto terug in het weekend, afsluiting 
Kennemerbrug enzovoort. Ik wil graag benadrukken dat ook op deze twee punten de ondernemers, 
de eigenaren en de winkelstraatmanager niet stil gezeten. Er is al formeel bezwaar ingediend tegen 
de afsluiting van de brug (ook ingesproken bij diverse raadsvergaderingen) en de ondernemers en 
een groep eigenaren zijn bezig om ook de mening van de bewoners te vragen over 
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autotoegankelijkheid in het weekend. De gemeente is hiervan op de hoogte en in afwachting van de 
uitkomst. Indien de ondernemers, de eigenaren en de bewoners de straat in het weekend open 
willen hebben voor de auto dan kan ik mij niet voorstellen dat de gemeente aan die wens niet 
tegenmoet zou willen komen.  
 
Samengevat, de Cronjestraat is erbij gebaat als ondernemers, eigenaren en de gemeente blijven 
investeren en als elke partij hierin ook een eigen verantwoordelijkheid neemt. Uiteraard heel goed 
om ook elkaar aan te spreken op dingen die beter kunnen. Maar een directe koppeling maken tussen 
het stemgedrag van de eigenaren over hun eigen BIZ en het beleid van de gemeente is dus wettelijk 
niet toegestaan. De gemeente mag u geen toezegging doen om daarmee uw stemgedrag te 
beïnvloeden. Elke eigenaar mag zelf bepalen of hij/zij bereid is om in de omgeving van zijn/haar 
vastgoed te investeren.  
 
We hopen uiteraard dat de eigenaren massaal ja stemmen, vooral zoals u dat ook zegt, het gaat niet 
goed met een deel van de ondernemers in de Cronjestraat, die kunnen naast de steun vanuit de 
gemeente ook de steun van de eigenaren goed gebruiken.  
 
Samen staan we veel sterker, is het motto in de Cronjestraat! 
 
Mocht u vragen hebben over de BIZ dan kunt u mij ook bellen of ik zie u graag volgende week bij de 
stemming! 
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
Farzad Ghaus 
directeur  
Stad & Co 
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